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Obec Libina

Libina 523, 788 05 Libina
tel.č.: 583 233 215 | e-mail: podatelna@ou-libina.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 8 Zastupitelstva obce Libina

konané dne 28. 2. 2024 v Obecní úřad - zasedací místnost od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 13 členů zastupitelstva
Omluveni: Bc. Ladislav Nevřala, Monika Nováková
Neomluveni:
Předsedající: Mgr. Aleš Skála
Zapisovatel*: Renata Langerová
Ověřovatelé zápisu: Bc. Martin Baklík, Ing. Michal Kusý, DiS.,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Schválení programu, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu

Starosta přivítal přítomné na dnešní schůzi. Konstatoval, že dnešní jednání  bylo řádně vyhlášeno, zveřejněno a
je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva. Zastupitelstvo je usnášeníschopné. Přivítal pana  faráře,
otce  Jana Janečku a předal mu slovo. Pan farář přítomné pozdravil a pozval na  Pouť  sv. Jiří, která se  bude
konat 21.4.2024. Poté se  rozloučil.

Starosta  přistoupil  k prvnímu bodu programu jednání. Uvedl, že v navrhovaném programu není žádná změna.
Pouze v době č. 12  bylo doplnění směny pozemku.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje program 8. zasedání ZO konaného  dne 28.2.2024

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1a/8Z/2024 bylo schváleno.

Byl přednesen návrh na složení návrhové komis ve složení Aranka Jarošová a  David Malý. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje návrhovou komisi  ve  složení  Aranka Jarošová a David Malý.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Jarošová A., Malý D.)

Usnesení č. 1b/8Z/2024 bylo schváleno.

Ověřovateli zápisu byli navrženi Bc. Martin Baklík a Ing. Michal Kusý Dis.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina pověřuje ověřovateli zápisu Bc. Martina Baklíka a Ing. Michala Kusého DiS. 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Baklík M., Kusý M.)
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Usnesení č. 1c/8Z/2024 bylo schváleno.

2. Představení "Ideové studie hřbitova v Libině."

Starosta přivítal na jednání Ing.  Mičolu a Ing. Hanu Miřatskou, kteří jsou autory ideové studie hřbitova. 

Starosta uvedl,  že na dnešním jednání bude představen koncept "Ideová studie hřbitova v Libině",  který
uzpracovává společnost Gerten s.r.o., Jívová zastoupena jednatelem Ing. Petrem Mičolou. 

Uvedl,  že  v materiálech ke přiložen koncept této studie, ktetý byl projednán na  schůzi rady obce dne
19.2.2024.  Koncept   bude ještě dopracován o vizualizace a bude představen členům zastupitelstva obce
i veřejnosti přímo jeho autorem k případnému připomínkování. 

Starosta  přivítal  Ing.  Mičolu  a  Ing.  Miřatskou  a  předal  jim  slovo.  Ing.  Mičola  podrobně   seznámil
s předkládanou studií hřbitova, která se zabývá především zadní části od kolumbária dozadu.

Diskuze:
Bc. Lada Cinegrová řekla, že  návrh se ji  velmi  líbí, ale mrzí jim že to neřeší  úplně jako celek.

V přední části jsou  ty hlavní problémy, kde  je  ve špatném stavu cesta, 
vůbec  tam není osvětlen. 

 

 

Ing. Petr Mičola řekl, že se řešilo to nejpodstatnější. Má to nějaký  systém, který se má začít 
rozvíjet, ale  věděl, že  kdyby náhodou došlo k další fázi dokumentace, tak si
představte, že by se od kolumbária  řešila třeba hlavní cesta dlážděná a od ní
do  leva  ve   staré  části  ne,  to  je  nesmysl.  Určitě   v  další  fázi  vznikne
propojení hřbitova. Kdyby  k tomu došlo,   bude přesvědčovat zastupitelstvo,
aby se to dělalo jako celek. Levá část je  trošku jiná. to co je  v  severní části
je moc hrobů, ale v té levé, v té dolní jich není tak moc. Pokud  by se mělo
přejít na tuto část, tak určitě hlavní komunikace a osvětlení. Pohybovat se 
v části, která je plná hrobů je  naprostá katastrofa, když se do toho  chce 
vložit nějaký řád. 

Bc. Lada Cinegrová Uvedla,  že  má  pochybnosti  z  toho  vodního  prvku,  který  vede  ke  
kalvárii protože  v rámci bezpečnosti, jak viděla na obrázku je korýtko, které
je   volně  přístupné.  Jak  se  říkalo  na  začátku,  spousta  lidí,  kteří
navštěvují hřbitov jsou starší lidé. Pochopila, že okruh kolem  kalvárie bude
nějak zakryt, ale to korýtko uprostřed té cesty jí nějak nevyhovuje. Jak  bylo
uvedeno,  kolem  dokola  jsou  listnaté  stromy,  listí  bude   všude  padat  a
s prominutím, když víme jak to je  s úklidem. Bude to zanesené  apod. 

Ing. Petr Mičola  odpověděl, že je to určitě složitější prvek, Může být  krásný, ale krásný bude
když to bude čisté. Můžete říct, že si na to netroufáte.

Bc. Lada Cinegrová uvedla,  že  návrh bublající  vody  v  části,  kde máme navrhnutou vsypovou
loučku to je přirozené, pěkné. Vodní prvek  v  cestě je pěkný, ale nepraktický. 

Dále  se  zeptala,  jestli  jsou  řešeny  odpadkové  koše  v  prostoru  hřbitova.
Kontejnery na odpad jsou u vchodu na hřbitov. 

Ing. Petr Mičola odpověděl, že koše tam řešeny nejsou. 
Ing. Jana Němečková požádala,  Aby  se  k   návrhu   vyjádřil  bývalý  předseda  komise  životního  

prostředí,  jak  se  návrh  třeba  liší,  protože  se  mělo  navazovat  na  původní
projekt.
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Ing. Michal Horáček uvedl,  že  původní myšlenka u kalvárie byla, že  víra  křesťanská dostala
prostor a mělo to symbolizovat slunce, světlo, paprsky. Navržený vodní prvek 
považuje  za  krásnou  myšlenku.  Ale  je  přesvědčený  o  tom,  že   údržba
dlouhodobě  v obci není nejlepší.

Ing. Horáček se zeptal starosty,když se dělá studie, proč se dělá jen půlka a
nezadává se  ten hřbitov v konceptu  celý. Jak jste řekl u stávajících  hrobů
začlenění,  vytvořit   tam  nějakou  novou  cestu,  nebo  ji  přizpůsobit
ke  stávajícím  hrobům je   problém.  Myslí  si,  že   s   postupující   dobou,
když hrobů  bude přibývat bude problém jenom  větší. Dnes jsou tam jasně
dané řady, ale dá se to  vytvořit minimálně v místě kdy dnes ty  hroby nejsou,
ale kde budou za 5-10let.  Myslí si, že teď je ta správná doba, když se ke  studii
přistoupilo. Je zde spojení na  zeleň. Dává logiku, že se  vytvoří komplexní
studie, která bude zahrnovat  všechno, ale  zase  vytváříme dílčí studii, ne
celou. Chybí tam osvětlení, přístupová cesta a myslí si, že každý kdo má dům,
kde mu chodí návštěvy si  vytvoří kostru a první co řeší je  vstup do domu,
kde mu chodí návštěvy a je to primární místo o které se stará. Zadní část
nechá nakonec. My jdeme odzadu. Určitě je  vhodné přední část začlenit taky
a  minimálně  komunikace,  osvětlení  a  jak  jste  zmínil  mobiliář.  Neumí  si
představit,  jak se bude lidem  vysvětlovat, že ti zadní to mají a ti přední tam
nemají ani lavičku.

Ing. arch. Iva Krahulcová řekla, že se to bude řešit v dalších stupních.
Ing. Michal Horáček řekl, že se teď zvolí určitý typ dlažby a prvky, které tam budou., ale za 5 let už

tyto prvky třeba nebudou na trhu. Zase to bude rozčleněné na různé prvky
a materiál. Např. dlažba nebo žulová kostka. 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Kontrola plnění usnesení

Místostarosta ing. Michal Kusý Dis., přednesl zprávu o kontrole plnění  usnesení. Tato zpráva je přílohou
zápisu. 

Diskuze:
Mgr. Ing Tomáš Kobza uvedl, že na  zářijovém  zastupitelstvu se řešila  směna pozemku na koupališti 

v Dolní Libině. Na prosincovém zasedání se to dostalo i do zápisu v rámci 
diskuze.  V usnesení to není. Zeptal se, jak to pokračuje. 

Dalibor Kozák odpověděl, že do rady obce navrhl na  směnu  jiný pozemek, protože  původně
navrhovaný je pronajatý. Rada obce  s navrženým  pozemkem souhlasila a nyní
se bude jednat  s Úřadem pro zastupování státu. 

Mgr. Aleš Skála řekl, že navrhovaný pozemek  je  větší, dělil by se, ale  rada to schválila. 

Návrh usnesení:
Z a s t u p i t e l s t v o  o b c e  L i b i n a  b e r e  n a  v ě d o m í  k o n t r o l u  p l n ě n í  u s n e s e n í
přednesenou  místostarostu  Ing.  Michalem  Kusým  DiS.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/8Z/2024 bylo schváleno.
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4. Zpráva o činnosti rady obce

Dále místostarosta Ing. Michal Kusý přednesl zprávu o činnosti rady obce. Přednesená zpráva je přílohou
zápisu.

Diskuze:
Ing. Jana Němečková se dotázala, jestli zmiňované posunutí 5 ks sloupů VO je  za humny. (Gogolka) 
Ing. Michal Kusý DiS. odpověděl ano. 
Ing. Jana Němečková se  dále dotázala na dotace energetické úspory ve škole. Co je to za projekt?

Budou se  vyměňovat žárovky za  úsporné nebo co to bude za úspory? 
Mgr. Aleš Skála odpověděl, že se jedná o  umístění solárních panelů na střechy. 
Ong. Jana Němečková se  dále dotázala kdo je ve školské radě za rodiče a kdo  za školu. 
Mgr. Aleš Skála odpověděl, že za rodiče je pan David Malý a paní Petra Chlupová. Za školu je

Mgr. Jitka  Zahradníková a Mgr. Martin Skoupil.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina bere na vědomí zprávu o činnosti  rady obce  přednesenou místostarostou
Ing. Michalem Kusým DiS,.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/8Z/2024 bylo schváleno.

5. Zpráva o činnosti kontrolního výboru

Předseda kontrolního výboru Bc. Martin Baklík přednesl zprávu ze společné schůze  FV +KV, konaného dne
22.1.2024 a schůze  FV dne 14.2.2024. Přednesená zpráva je přílohou tohoto zápisu. 

Diskuze:
Ing. Jana Němečková uvedla,  že  na   minulé  schůzi  bylo  řečeno,  že  bude  prováděna  kontrola

obecního plesu. Byla provedena? 
Bc. Lada Cinegrová odpověděla, že to mají  v plánu. 
Mgr. Jitka Zahradníková řekla, že  vyúčtování obecního plesu  bude až příští týden. Nejde to udělat

za týden. 
Ing. Jana Němečková řekla, že to mělo být za loňský ples. 
Bc. Lada Cinegrová odpověděla, že nemají stanoveno který ples bude kontrolován.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  bere  na  vědomí  zprávu  o  činnosti  kontrolního   výboru
přednesenou  Bc.  Martinem  Baklíkem.  

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/8Z/2024 bylo schváleno.

6. Zpráva o činnosti finančního výboru

Mgr. Alena  Bartoňková, MBA, přednesla zprávu o činnosti  finančního výboru, který se konal  14.2.2024.

Diskuze:
Ing. Tomáš Kobza vznesl dotaz ohledně snížení zapojení zůstatku FRO 
Ing. Michal Kusý Dis. odpověděl, že je to splátka za rekonstrukci obecního úřadu. 
Bc. Lada Cinegrová vznesla dotaz jakou činnost poskytuje organizace Vikýrek, když ji  využívají

občané Libiny.
Mgr. Alena Bartoňková. MBA přečetla žádost organizace Vikýrek, kde je  popsána jejich činnost. 
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  bere  na  vědomí  zprávu  o  činnosti   finančního  výboru  přednesenou  
Mgr. Alenou  Bartoňkovou MBA.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Baklík M.)

Usnesení č. 5/8Z/2024 bylo schváleno.

7. Rozpočtová opatření

Předsedkyně  finančního  výboru   Mgr.  Alena  Bartoňková,  MBA  seznámila   přítomné  s   rozpočtovými
opatřeními. 

Diskuze:
Mgr. Ing. Tomáš Kobza poděkoval za poskytnutí návratné  finanční půjčky, uvedl,že  letos se to asi

zrealizujeme,  podá  se  žádost  na  státní  zemědělský  intervenční  fond   o
profinancování. Může se stát, že se to přesune do následujícího roku. 

Ing. Jana Němečková se dotázala u jaké banky je uloženo těch  20 mil. korun,  aby z nich byly
nějaké  úroky.

Mgr. Ing. Michal Kusý odpověděl, že jsou uloženy  u banky  ČSOB a.s., kterou využívá obec. 
Ing. arch. Iva Krahulcová se dotázala k hasičské zbrojnici, jestli se tam  bude dělat jen ta sušárna.
Mgr. Ing. Tomáš Kobza odpověděl ano, a  poté co  bude  hotová sušárna  je nakoupena z vlastních

zdrojů krytina na střechu pro  garážové stání.  

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  schvaluje  předložená  rozpočtová  opatření  obce  Libina  na  straně  příjmů
navýšení o částku 675.126,- Kč, tř.8 – financování navýšení o částku 566.657,- Kč a na straně výdajů
navýšení o částku 1.241.783,00 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/8Z/2024 bylo schváleno.

8. Veřejnoprávní smlouvy

Zastupitelstvu obce je předkládána Veřejnoprávní smlouvu mezi Obcí Libina, Libina 523, 788 05 Libina, IČ:
00302899 zastoupenou Mgr.  Alešem Skálou  a  TJ  Libina  z.s.,  Libina  826,  788  05  Libina,  IČ:  44939639
zastoupenou předsedou Davidem Malým o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu obce ve výši  950 000 Kč.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje Veřejnoprávní smlouvu mezi Obcí Libina, Libina 523,

788 05 Libina, IČ: 00302899 zastoupenou Mgr. Alešem Skálou a TJ Libina z.s., Libina 826, 788 05 Libina,
IČ: 44939639 zastoupenou předsedou Davidem Malým o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu obce
ve výši  950 000 Kč.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Malý D.)

Usnesení č. 7a/8Z/2024 bylo schváleno.

Zastupitelstvu obce je předkládána  ke schválení smlouvu o poskytnutí bezúročné návratné finanční výpomoci
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pro SDH Dolní Libina ve výši 341.426 Kč vč.DPH. Finanční výpomoc je na opravu staré hasičské zbrojnice
Dolní Libina.

Částka bude převedena na účet SDH DL do 15 dnů od podpisu smlouvy.

Po obdržení dotace, bude částka 341.426 Kč navrácena do rozpočtu obce Libina.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  schvaluje  uzavření  Smlouvy  o  poskytnutí  bezúročné  návratné  finanční
výpomoci z rozpočtu obce Libina ve výši 341.426 Kč vč.DPH, uzavřenou mezi obcí Libina a SH ČMS - Sbor
dobrovolných hasičů Dolní  Libina,  Dolní  Libina 186,  788 05 Libina za účelem předfinancování  akce:
„oprava staré hasičské zbrojnice Dolní Libina.“.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7b/8Z/2024 bylo schváleno.

Předkládám ZO ke schválení  smlouvu o poskytnutí  investičního příspěvku pro SDH Dolní  Libina ve výši
85.357 Kč včetně DPH na opravu staré hasičské zbrojnice Dolní Libina. Částka bude jednorázově převedena
do 14 dnů od podpisu smluvních stran.

Poskytnutí příspěvku ve výši 85.357 Kč z rozpočtu obce pro rok 2024 bylo schváleno v ZO č.7, usnesením
č. 8d/7Z/2023.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje  uzavření Smlouvy o poskytnutí investičního dotace z rozpočtu obce
Libina ve výši 85.357 Kč vč.DPH, uzavřenou mezi obcí Libina a SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Dolní
Libina, Dolní Libina 186, 788 05 Libina za účelem opravy staré hasičské zbrojnice Dolní Libina.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7c/8Z/2024 bylo schváleno.

jako poslední jsou předkládány zastupitelstvu obce ke schválení smlouvy o poskytnutí neinvestičních dotací pro
SDH Dolní Libina ve výši 75.000 Kč, SDH Horní Libina ve výši 50.000 Kč a SDH Obědné rovněž ve výši
50.000 Kč.  Jedná se o příspěvky na činnost, prezentaci, údržbu majetku SDH či údržbu zeleně.

Poskytnutí dotací z rozpočtu obce pro rok 2024 bylo schváleno na jednání ZO č.7, usnesením č. 8e/7Z/2023.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje  uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace
z rozpočtu obce Libina pro rok 2024 uzavřenou mezi obcí Libina a

Sborem dobrovolných hasičů Dolní Libina, zastoupen starostou SDH Mgr. Ing. Tomášem Kobzou, IČ:
64094821 ve výši 75.000 Kč.
Sborem dobrovolných  hasičů  Horní  Libina,  zastoupen  starostou  SDH Martinem Baklíkem,  IČ:
64094219 ve výši 50.000 Kč.
Sborem dobrovolných hasičů Obědné, zastoupen starostou SDH Pavlem Majznerem, IČ: 05959748
ve výši 50.000 Kč.
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Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7d/8Z/2024 bylo schváleno.

9. Zpráva o dotačních akcích

Mgr. Zdena Zahradníková přednesla zprávu o dotačních akcích.

„Záchytné nádrže na dešťovou vodu“ –  akce  zrealizovaná,  zkolaudovaná,  dotace  byla  poskytnuta  dle
rozhodnutí, v současné době se zpracovává závěrečné vyhodnocení akce. 

„Mauzoleum rodiny Langerů“ – žádost o dotaci byla podaná v rámci 70. výzvy IROP  - Kultura – památky
a muzea (přes MAS Šumperský venkov). Celkové předpokládané výdaje cca 3,300.000,- Kč z toho způsobilé
3.000.000,- Kč . Požadovaná výše dotace 2.850.000,- Kč (95 % ZV)

„Kamerový bod – park Libina“ – žádost o dotaci  podána v rámci dotačního titulu Olomouckého kraje na rok
2024 „Podpora prevence kriminality“. Požádáno o 142.000,- Kč (jedná se cca o 50 % celkových nákladů).

„Libina – veřejná prostranství – zelená infrastruktura“ – žádosti o dotaci  podána  v rámci 63. výzvy IROP.
Byla  dokončena projektová dokumentace pro stavební  povolení  v  rozsahu prováděcí  dokumentace a  dne
29. 11. 2023 byla podána žádost na Městský úřad Šumperk na vydání stavebního povolení.  Žádost o dotaci
byla  podaná  dne  25.  1.  2024.  Celkové  výdaje  projektu  cca  17.990.000,-  Kč,  z  toho  způsobilé  výdaje
14,173.000,- Kč, požadovaná výše dotace  cca 12,047.000 Kč (85 % ZV)

„Naučná stezka Bradlo“ – akce ve spolupráci obcí Nová Hradečná a Libina

Byla podaná žádost o dotaci z rozpočtu Olomouckého kraje, dotační titul Podpora rozvoje cestovního ruchu
(požadovaná výše dotace 500.000,- ), dále se připravuje podání žádosti o dotaci na základě výzvy MMR, dotační
titul  Rozvoj  základní  a  doprovodné  infrastruktury  cestovního  ruchu.  Předpokládané  realizační  náklady
1,130.000,- Kč. Maximální výše dotace 50 % způsobilých výdajů.

„Zpracování místní energetické koncepce“ – žádost podána do 3. výzvy Ministerstva průmyslu a obchodu.
Celková požadovaná dotace 204.250,- Kč tj. 95 % ZV (celkové způsobilé výdaje 215.000,- Kč) , nezpůsobilým
výdajem je DPH.

„Dostavba kanalizace Libina“ - Žádost o dotaci podána z OPŽP 21. výzva - Vodohospodářské projekty 

Specifický cíl 1.4 – Podpora přístupu k vodě a udržitelného hospodaření s vodou
Opatření 1.4.1 – Výstavba čistíren odpadních vod; dobudování a výstavba kanalizací
Celkové výdaje projektu 46,227.915,84 Kč včetně DPH , z toho způsobilé výdaje 38,425.173,77 Kč. Výše
dotace 70% způsobilých výdajů tj. 26,728.088,64 Kč. Na projekt bylo vydáno  Rozhodnutí o poskytnutí dotace.  

Smlouva o dílo byla uzavřena dne 28. 06. 2022 se „Společností Libina“ – vedoucí účastník BAK stavební
společnost, a.s. , společník 1 INSTA CZ s.r.o., společník 2 RI-STAV s.r.o.  Cena díla 37,137.771,76  Kč bez DPH
(tj. 44,936.703,83 Kč včetně DPH).  Termín realizace 395 dní.

Se společností IREA s.r.o. uzavřena příkazní smlouva na výkon TDS  442.000,- Kč bez DPH (534.820,- Kč
vč. DPH) a koordinátora BOZP 156.000,- bez DPH (188.760,- Kč vč. DPH).

„Vodovod Libina“ - Žádost o dotaci podána v rámci 3. výzvy OPŽP Vodovodní přivaděč Specifický cíl 1.4 –
Podpora přístupu k vodě a udržitelného hospodaření s vodou
Opatření 1.4.4 – Výstavba a modernizace vodovodních přivaděčů a vodovodních řadů.

Celkové výdaje projektu 19,581.015,70 Kč z toho způsobilých výdajů 16,278.193,70 Kč. Dotace činí 70 %
ze způsobilých výdajů tj. 11,394.735,59 Kč.  Na projekt bylo vydáno Rozhodnutí o poskytnutí dotace.

Smlouva o dílo byla uzavřena dne 28. 06. 2022 se „Společností Libina“ – vedoucí účastník BAK stavební
společnost, a.s. , společník 1 INSTA CZ s.r.o., společník 2 RI-STAV s.r.o.  Cena díla 15,727.723,38  Kč bez DPH
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(tj. 19,030.545,29 Kč včetně DPH).  Termín realizace 395 dní.

Se společností IREA s.r.o. uzavřena příkazní smlouva na výkon TDS  247.000,- Kč bez DPH (298.870,- Kč
vč. DPH) a koordinátora BOZP 104.000,- bez DPH (125.840- Kč vč. DPH).

 

Diskuze:
Ing. Jana Němečková se dotázala,  jak  slouží  nádrže na dešťovou vodu, kteté jsou u školy.  Ze 

střechy tam teče voda, a jak se používá? 
Mgr. Zdena Zahradníková Odpověděla, že  se  může  používat na zálivku. Je tam  vývod, který vede

emviromentílnímu hřhišti
Mgr. Alena Bartoňková uvedla, že kdyby hasiči potřebovali mohou z toho  čerpat. Nádrže jsou plné. 
Mgr. Aleš Skála řekl, že se také bralo v potaz to, že  ve středu obce máme  muškáty a záhony,

počítá se, že se z toho  bude brát voda  na zalévání.
Ing. Jana Němečková se zeptala, co se děje poté,  až se to naplní. 
Mgr. Alena Bartoňková, MBA odpověděla, že nádrže mají přepad. 
Ing. Jana Němečková dále uvedla, že zde nejsou zmíněny projekty na  základní školu u kina  a

druhý měla  obec  chystat na školu u kostela.  
Mgr. Zdena Zahradníková Na 548  byla podána žádost o dotaci, ale tuto žádost podávala příspěvková

organizace základní škola. Dotace nebyla poskytnuta. Co se týká čp. 31, tam
se řeší projektová dokumentace.

Mgr. Aleš Skála 5odpověděl,  že  23.3.  2024  se   budou  v  radě  obce  otevírat  obálky  k  
výběrovému řízení  na  projektovou  dokumentaci  na  základní  školu  čp.  31.
Územní rozhodnutí bude na všechny fáze studie, dále tam je tam prováděcí
dokumentace a   stavební  dokumentace .  od.  1.7.2024 bude platná novela
stavebního zákona. Nevíme jestli tam stavební povolení  nezanikne. Bylo obci
doporučeno, aby tam byla zahrnuta  dokumentace pro stavební povolení. To
bude pro  budovu čp. 31.

Mgr. Ing. Tomáš Kobza jsou tam předpokládané náklady na projekční práce práce? 
Mgr. Aleš Skála  Je to navrženo tak, aby to byla zakázka malého rozsahu.

 

Mgr. Aleš Skála ke stavbě vodovodu a  kanalizaci  zmínil,  že  dnes  přišlo  vyjádření  o  plné  
uzavírce  komunikace.  Bude  se  odfrézovávat   ta  část,  která  tam je,  bude
se balit  asfalt. Od  začátku dubna do 10. dubna bude  částečná  uzavírka.
Budou tam semofory a od 10. dubna do 10. května  bude úplná uzavírka.
Objízdná trasa bude stejná jak byla. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  bere  na  vědomí  zprávu  o  dotačních  akcích  přednesenou  Mgr.  Zdenou
Zahradníkovou.

 

 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/8Z/2024 bylo schváleno.

10. Výběrové řízení na poskytnutí půjček z FRO

 Starosta seznámil přítomné s vyhlášením výběrového řízení z „Fondu rozvoje Obce Libina“ na rok
2024
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Termín podání žádostí do 15.4.2024 (pondělí)

(rozmezí od 21 do 45 dnů od dne zveřejnění)

21 den  = 20.3.2024, 45 den = sobota 13.4. 2024

Stav na účtu k 18. 2.2024                  5 026 310,56,- Kč

Nedočerpané půjčky                               75 838,24,- Kč

Poplatky                                                    8 000,- Kč

Zůstatek po odečtení                        4 941 472,28,-Kč                                

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje vyhlášení výběrového řízení na poskytnutí půjček z Fondu rozvoje
obce Libina s termínem přijímání žádostí do 15.4.2024 do 16.00 hod.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/8Z/2024 bylo schváleno.

11. Organizační záležitosti

následujícím  bodem jsou  organizační  záležitosti.  Starosta  uvedl,  že  na  minulém zastupitelstvu  říkal,  že
od 1. 1. 2024 je účinná změna zákona č. 128/2000 Sb., která mimo jiné řeší změny v oblasti odměňování členů
zastupitelstev. Došlo k nějakému navýšení maximálních hodnot. Starosta předložil zastupitelům tabulku, kde
jsou porovnány  částky pro jednotlivé funkce, a navrženy nové výše odměn.  

 

Stávající měsíční výše odměn  neuvolněných zastupitelů (dle usnesení ZO ze dne 19.10.2022

Místostarosta                                     16.000,- Kč     (horní hranice  39.375,- Kč)

Člen rady                                           6.000,- Kč       (horní hranice 8.749,- Kč)

Předseda komise, výboru                  3.000,- Kč       (horní hranice 4.376,- Kč

Člen komise, výboru                         2.300,- Kč       (horní hranice 3.645,- Kč)

Řadový zastupitel                              1.800,- Kč       (horní hranice 2.188,- Kč)

+ schválen souběh 3 funkcí

Od 1.1.2024 dochází ke změně horních hranic takto:

Místostarosta                        42.630,- Kč

Člen rady                               9.464,-  Kč

Předseda komise, výboru    4.732,-  Kč

Člen komise, výboru             3.930,-  Kč

Řadový zastupitel                  2.366,-  Kč
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Pokud by se měly výše měsíčních odměn měnit musí být schváleny ZO

V příloze naleznete tabulku s částkami, které doporučila ke schválení RO.

 

 

Diskuze:
Mgr. Ing. Tomáš Kobza navrhuje ponechat ve stávající výši odměn. I tato výše je vyšší než výše odměn

v okolních  srovnatelných obcích. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje v souladu s § 72 a § 84 odst. 2 písm. n) zákona o obcích měsíční
odměnu za výkon funkce neuvolněného člena zastupitelstva obce v těchto částkách:
- Místostarosta: 21.000 Kč
- Člen rady: 6.500 Kč
- Předseda výboru/komise: 3.500 Kč
- Člen výboru/komise: 2.500 Kč
- Člen zastupitelstva bez dalších funkcí: 2.000 Kč.
Odměna bude poskytována od 1.3.2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 3 (Cinegrová L., Kobza T., Němečková J.) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10a/8Z/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje vyplacení částky souběhu maximálně  tří  funkcí.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 2 (Cinegrová L., Kobza T.) / Zdrželo se: 1 (Němečková J.)

Usnesení č. 10b/8Z/2024 bylo schváleno.

12. Prodeje nemovitostí

Starosta  seznámil přítomné s návrhem kupní smlouvu o prodeji   obecního pozemku p.č.5122  o celkové
výměře  91m2 v k.ú. Horní Libina, Ing. *** ***, Libina ***, 788 05 Libina.

Obec  prodává  pozemek  p.č.5122  o  výměře  91  m2  za  cenu  213,38 Kč/m2,  celková  cena  p.č.5122  činí
19 417,58 Kč .

Částky jsou dle znaleckého posudku č.036809/2023

Náklady spojené s prodejem pozemku hradí kupující.

Záměr prodeje pozemku p.č.5122 v k.ú. Horní Libina byl řádně zveřejněn na úřední desce obce Libina  od
12.2.2024 do 27.2.2024

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje  uzavření  kupní  smlouvy mezi  obcí Libina  jako prodávajícím a
Ing. *** ***, Libina  ***,788 05 Libina, jako kupujícím, o prodeji pozemku p.č. 5122 o celkové výměře
91 m2 v k.ú. Horní Libina za cenu 19 417,58 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Krahulcová I.)

Usnesení č. 11a/8Z/2024 bylo schváleno.
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Dále je zde odkup  pozemku p.č. 5158 v k.ú.Horní Libina

Je předkládán ZO záměr prodeje  pozemku p.č.5158  o  celkové výměře  13m2  v  k.ú.  Horní  Libina,  od 
Ing. *** ***, Libina ***, 788 05 Libina.

Ing *** prodává pozemek p.č.5158 o výměře 13  m2  za cenu 213,38 Kč/m2,  celková cena p.č.5122 činí
2 773,94 Kč .

Částky jsou dle znaleckého posudku č.036809/2023

Náklady spojené s prodejem pozemku hradí kupující.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje uzavření smlouvy na odkup pozemku p.č. 5158 o celkové výměře
13 m2 v k.ú. Horní Libina za cenu 2 773,94 Kč, od Ing. *** ***, Libina  ***, 788 05 Libina.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Krahulcová I.)

Usnesení č. 11b/8Z/2024 bylo schváleno.

Dále je předkládána žádost *** ***. Žádá o prodej části pozemku p.č 7328 o celkové výměře 55 m2 v k.ú. Horní
Libina  za  účelem parkování  osobních  automobilů  k  domu  č.p.269  a  zřízení  snadnější  příjezdové  cesty.
RO doporučuje ZO zamítnout záměr prodeje pozemku p.č.7328 o celkové výměře 55 m2 v k.ú. Horní Libina.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina zamítá záměr prodeje pozemku p.č.7328 o celkové výměře 55 m2 v k.ú. Horní
Libina.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Němečková J.)

Usnesení č. 11c/8Z/2024 bylo schváleno.

Dále zde žádost paní ******, žádá o prodej pozemku p.č.7586  o celkové výměře 138 m2  v k.ú. Horní Libina.

RO doporučuje ZO zamítnout žádost Jiřiny Losenické o odkup pozemku p.č. 7586 o celkové výměře 138 m2

v  k.ú.  Horní  Libina.   Žadatelka  má  ve  vlastnictví  okolní  pozemky  a  p.č.  7586  je  rozděluje.  Členové
STK doporučují část p.č.7586 rozdělit a směnit za část p.č.7585 patřící žadatelce tak, aby zůstala průchodnost
po obecních pozemcích. Tuto variantu žadatelka odmítla, a dále žádá o prodej obecního pozemku.

Diskuze:
p.*** okomentoval situaci dle mapy a uvedl, proč paní *** žádá o prodej. 

 

Ing. arch. Iva Krahulcová uvedla, že *** *** žádá o prodej pozemku p.č.7586  o celkové výměře
138 m2  v k.ú. Horní Libina

Paní *** *** vlastní pozemky parc.č. 7588, parc.č. 3821, parc.č.7590, jehož
součástí je rodinný dům, vše v k.ú. Horní Libina. Dále v témže území vlastní
pozemek parc.č. 7585 k.ú. Horní Libina. Pozemek parc.č. 7585 je od výše
uvedené  soustavy  pozemků  ve  vlastnictví  žadatelky  oddělen  pozemkem
parc.č. 7586, kú Horní Libina, který vlastní obec Libina. Žadatelka má zájem
pozemek parc.č.  7586 od obce odkoupit,  a  tím prostorově scelit  pozemky
ve svém vlastnictví.
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Pozemek parc.č. 7586 je však součástí soustavy na sebe navazujících pozemků
ve  vlastnictví  obce,  které  se  vine  daným  územím.  Prodejem  pozemku
parc.č.  7586 by  došlo  k  přerušení  této  linie  pozemků a  tím i  k  omezení
budoucího  možného  využití  těchto  pozemků  ve  veřejném  zájmu
např.  k  průchodu  územím,  či  vedení  inženýrských  sítí.  

Tato žádost byla projednána v komisi územního rozvoje a životního prostředí.
Pro  zachování  výše  zmíněné  kontinuity  pozemků  ve  vlastnictví  obce  bylo
navrženo řešení změny parcelace v území tak, aby území bylo dále prostupné
po  obecních  pozemcích  v  minimální  šíři  ústí  navazujícího  pozemku
parc.č.  7587  kú  Horní  Libina,  tj.  cca  3,7m.  To  znamená,  že  u  pozemků
parc.č.  7585  a  7586  budou  změněny  hranice  tak,  aby  pozemek  7585
prostorově propojil pozemky parc.č. 7575 a 7587 v minimální šíři 3,7 m, Tento
nově definovaný pozemek bude směněn paní *** za nově definovaný pozemek
parc.č. 7586 ve vlastnictví obce. Případný rozdíl výměr bude doplacen za cenu
obvyklou. Touto úpravou dojde k prostorovému scelení pozemků ve vlastnictví
paní *** a zároveň zůstane zachována kontinuita obecních pozemků. S tímto
návrhem řešení žadatelka souhlasí.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina zamítá  záměr prodeje pozemku p.č.7586  o celkové výměře 138 m2  v k.ú.
Horní Libina a ukládá Daliborovi Kozákovi připravit směnu pozemku dle návrhu stavební komise. 

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Němečková J.)

Usnesení č. 11d/8Z/2024 bylo schváleno.

*** *** opakovaně žádá o převedení vlastnických práv-vydržení pozemku p.č.6407 o výměře 54m2 v k.ú. Horní
Libina. Žadatelka po konzultaci s právním zástupcem uplatňuje „Vydržení pozemku dle občanského zákoníku
č.89/2012 Sb.“ .Rodina žadatelky se stará o tyto pozemky více než 60 let, včetně údržby Kaple Sv.Rocha bez
nároku na úplatu.

STK doporučuje RO schválit záměr prodeje části pozemku p.č.6407 v k.ú. Horní Libina v maximálním rozsahu
cca 1m od fasády domu č.p. 331.

RO doporučuje ZO zamítnout záměr prodeje pozemku p.č.6407v k.ú. Horní Libina o výměře 54m2. Žadatelka
nesouhlasil s tím že by se to nějakým  způsobem oddělilo. 

Diskuze:
Ing. Jana Němečková uvedla,  že  žadatelka  žádá převedení vlastnických práv právem vydržení.

Vydržení rozhoduje soud. Doporučuje se  nebránit. Jedná se o zaplocenou část,
nebo je to i část, kterou udržuje a není zaplocená. 

Helana Zajícová uvedla, že je zaplocená celá i ta zadní část 6428 a 6427.
Ing. Jana Němečková upozornila,  že  vydržení,  když  se  dá  k  soudu  obec  prohraje.  v  Minulosti

obec měla podobný případ s ***. 
Ing. arch. Iva Krahulcová  uvedla že paní *** o převedení vlastnických práv k pozemku parc.č. 6407, kú

Horní Libina žádá již opakovaně s odůvodněním, že pozemek je dlouhodobě
zaplocen a udržován žadatelkou. Žádost byla v minulosti zastupitelstvem obce
zamítnuta, a to z důvodu, že pozemek obklopuje stavbu Kaple sv. Rocha, která
je významnou součástí dochované sakrální architektury v naší obci. Pozemek
se tak podílí na vytváření piety a charakteru místa obklopující kapli. Z tohoto
důvodu je  žádoucí,  aby  pozemek zůstal  v  majetku  obce  a  obec  tak  měla
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z  pohledu vlastníka  –  ve  veřejném zájmu možnost  tento  pozemek utvářet
ve prospěch dotváření  hodnoty  stavby kaple  sv.  Rocha a  zachování  jejího
Genia loci.  Prodáním tohoto pozemku do soukromého vlastnictví  může být
Genius  loci   a  architektonická  hodnota  kaple  ohrožena,  např.  umístěním
nevhodného  oplocení.  Obec  má  povinnost  se  o  svůj  majetek  starat  a
ve  veřejném  zájmu  chránit  jeho  hodnotu,  proto  není  možné  převedení
vlastnických  práv  k  pozemku  parc.č  6407  kú  Horní  Libina  v  navrženém
rozsahu na jiného vlastníka.

Jako  možné  řešení  bylo  navrženo,  že  je  možné  vlastníkům  navazujícího
pozemku  parc.č. 6415 kú Horní Libina prodat část pozemku parc.č. 6407 a to
v maximálním rozsahu 1m od fasády rodinného domu stojícího na pozemku
parc.č.6409  pro  zajištění  nutné  údržby  domu.  Jedná  se  o  pás  o  výměře
cca 4,5m2,, šíři 1m v jihovýchodní části pozemku. Na

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  zamítá  záměr  prodeje  pozemku  p.č.6407  v  k.ú.  Horní  Libina  a  ukládá
Daliborovi Kozákovi připravit záměr prodeje části pozemku  pozemku p.č.6407  v k.ú. Horní Libina dle
návrhu  stavební komise. 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 2 (Němečková J., Procházka S.) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11e/8Z/2024 bylo schváleno.

 

Prodej pozemků p.č. 6428 v k.ú.Horní Libina

Dále je předkládán ZO  návrh kupní smlouvy o prodeji  obecního pozemku p.č.6428 o celkové výměře  79 m2

v k.ú. Horní Libina, Heleně Zajícové, Krapkova 956/4, 788 01 Šumperk.

Obec  prodává  pozemek  p.č.6428  o  výměře  79  m2  za  cenu  213,38 Kč/m2,  celková  cena  p.č.6428  činí
16 857,02 Kč .

Částka za m2 je dle znaleckého posudku č.036809/2023

Náklady spojené s prodejem pozemku hradí kupující.

Záměr prodeje pozemku p.č.6428 v k.ú. Horní Libina byl řádně zveřejněn na úřední desce obce Libina  od
12.2.2024 do 27.2.2024

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje   uzavření kupní smlouvy mezi obcí Libina  jako prodávajícím a
 *** ***, Krapkova ***, 788 01 Šumperk jako kupujícím, o prodeji pozemku p.č. 6428 o celkové výměře
79 m2 v k.ú. Horní Libina za cenu 16 857,02 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11f/8Z/2024 bylo schváleno.

 Zastupitelstvu obce je předkládána  kupní smlouvu o prodeji  obecního pozemku p.č.7100 o celkové výměře 
      27 m2 v k.ú. Horní Libina, *** ***, Javoříčko ***, 787 01 Šumperk.

Obec  prodává  pozemek  p.č.7100  o  výměře  27  m2  za  cenu  213,38 Kč/m2,  celková  cena  p.č.7100  činí
5 761,26Kč .
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Částka je dle znaleckého posudku č.036809/2023

Náklady spojené s prodejem pozemku hradí kupující.

Záměr prodeje pozemku p.č.7100 v k.ú. Horní Libina byl řádně zveřejněn na úřední desce obce Libina  od
12.2.2024 do 27.2.2024

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje uzavření kupní smlouvy mezi obcí Libina jako prodávajícím a ***
***, Javoříčko ***, Šumperk, jako kupujícím, o prodeji pozemku p.č. 7100 o celkové výměře 27 m2 v k.ú.
Horní Libina za cenu 5 761,26 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 1 (Krahulcová I.) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11g/8Z/2024 bylo schváleno.

Zastupitelstvu obce je předkládána  kupní smlouvu o prodeji  obecního pozemku p.č.6821 o celkové výměře 
9 m2 v k.ú. Horní Libina, Ing. *** ***, Libina ***, 788 05 Libina.

Obec  prodává  pozemek  p.č.6821  o  výměře  9  m2  za  cenu  213,38  Kč/m2,  celková  cena  p.č.6821  činí
1 920,42 Kč .

Částka za m2 je dle znaleckého posudku č.036809/2023

Náklady spojené s prodejem pozemku hradí kupující.

Záměr prodeje pozemku p.č.6821 v k.ú. Horní Libina byl řádně zveřejněn na úřední desce obce Libina  od
12.2.2024 do 27.2.2024

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje  uzavření  kupní  smlouvy mezi  obcí Libina  jako prodávajícím a
Ing. *** *** Libina ***,788 05 Libina, jako kupujícím, o prodeji pozemku p.č. 6821 o celkové výměře
9 m2 v k.ú. Horní Libina za cenu 1 920,42 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11h/8Z/2024 bylo schváleno.

Zastupitelstvu obce je předložena  nabídka k odkupu pozemku p.č. 7764 v k.ú. Horní Libina od firmy 1.
česká realitní s.r.o., Sokolovská 131/86 ,186 00 Praha 8-Karlín.

Majitelem pozemku je *** ***.

Pozemek o rozloze 2 970 m2 je nabízen za cenu 653 400Kč, (220Kč/m2).

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  zamítá  záměr  koupit  pozemkek p.č.  7764 v  k.ú.  Horní  Libina  o  výměře
2 970 m2od firmy 1. česká realitní s.r.o., Sokolovská 131/86 ,186 00 Praha 8-Karlín .

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11i/8Z/2024 bylo schváleno.

Dále je  Zastupitelstvu obce předložena kupní  smlouvu o prodeji   obecního pozemku p.č.7556  o  celkové
výměře 37 m2 v k.ú. Horní Libina, ******, Libina ***, 788 05 Libina.
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Obec  prodává  pozemek  p.č.7556  o  výměře  37  m2  za  cenu  213,38 Kč/m2,  celková  cena  p.č.7556  činí
 7 895,06 Kč .

Částka je dle znaleckého posudku č.036809/2023

Náklady spojené s prodejem pozemku hradí kupující.

Záměr prodeje pozemku p.č.7556 v k.ú. Horní Libina byl řádně zveřejněn na úřední desce obce Libina  od
12.2.2024 do 27.2.2024.

Přihlásili se  dva žadatelé. Pan ******, Libina*** a Ing. *** ***, Sušilova ***, Vsetín. 

Rada obce doporučuje   zamítnutí  prodej  tohoto pozemku z  toho důvodu,  aby do budoucna nedocházelo
např. k sousedským sporům. 

 

Diskuze:
Ing. *** *** podal protinávrh, aby bal pozemek prodán jemu. Jedná se o sousední  pozemky

s jeho švagrem panem ***. Odkoupil garáž s využitím na uskladní nějakých
věcí. Předmětný pozemek jde z velké části okolo této stavby. Společná hranice
od  stavby by měla být 2 m, toto je jen 1,5 m. Společná hranice nemůže
kopírovat stěnu stavby. Myslí si, že by  bylo logické a právně  čisté, aby se 
tento pozemek přiřadil ke  stavbě. 

Mgr. Aleš Skála řekl, že je to podobné jako  s kapličkou v předcházejícím bodě. Pokud  bude
prodej zamítnutý,  bude muset  být  s uživateli   uzavřena nějaká nájemní
smlouva. Navrhuje zachovat  pozemek  v majetku obce, aby do budoucna
nevznikl problém ohledně možné údržby garáže.  

paní *** uvedla, že  původně  garáž patřila k jejich domu,  byla  na 6 dílů  a šla 
do exekuce Ne kvůli nim. Bylo to  složité, bylo tam  hodně  vlastníků a pán
to  koupil.  Nevěděli,  že  uváděný  pozemek  nebyl  jejich.  Jistili  to   při  
digitalizaci. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina zamítá uzavření kupní smlouvy mezi obcí Libina jako prodávajícím a *** ***,
Libina ***, 788 05 Libina jako kupujícím, o prodeji pozemku p.č. 7556 o celkové výměře 37 m2 v k.ú.
Horní Libina za cenu 7 895,06 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11j/8Z/2024 bylo schváleno.

Dále je zastupitelstvu obce předkládána kupní smlouvu o prodeji  obecního pozemku p.č.7556  o celkové
výměře 37 m2 v k.ú. Horní Libina, Ing. *** ***, Sušilova ***, 755 01 Vsetín.

Obec  prodává  pozemek  p.č.7556  o  výměře  37  m2  za  cenu  213,38 Kč/m2,  celková  cena  p.č.7556  činí
 7 895,06 Kč .

Částka je dle znaleckého posudku č.036809/2023

Náklady spojené s prodejem pozemku hradí kupující.

Záměr prodeje pozemku p.č.7556 v k.ú. Horní Libina byl řádně zveřejněn na úřední desce obce Libina  od
12.2.2024 do 27.2.2024

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  zamítá   uzavření  kupní  smlouvy  mezi  obcí  Libina  jako  prodávajícím  a
Ing.******, Sušilova ***, 755 01 Vsetín jako kupujícím, o prodeji pozemku p.č. 7556 o celkové výměře
37 m2 v k.ú. Horní Libina za cenu 7 895,06 Kč.
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Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11k/8Z/2024 bylo schváleno.

Starosta  uvedl,  že  dalším  bodem je   bod,  který  byl  na  dnešní  jednání  přidán.  Vyplynulo  to  z  jednání
s Ing. *** *** . Jedná se o návrh směny parcel pro směnu pozemků mezi obcí Libina a Ing. *** ***, MBA

Obec Libina má záměr  směnit p.č.5855 v k.ú Horní Libina o výměře 221 m2 a část pozemku p.č. 3202/2 v k.ú.
Horní Libina o výměře 2224m2 patřící Ing. Martinu Novákovi MBA , oddělenou GP č.1550-72/2022, za část
pozemku v majetku obce Libina.

Jedná se o část pozemku p.č.2106 v k.ú. Dolní Libina o výměře 3328 m2 nebo část pozemku p.č.2003/3 v k.ú.
Dolní Libina o výměře 3324 m2, oba patřící obci Libina.

P.č. 5855 má jiný způsob využití (ostatní komunikace) proto se u tohoto pozemku navrhuje poměr směny 1m2

za 5m2, tj. při  výměře 221m2 x 5 = 1105 m2.

Přílohy: situace, GP č. 1550-72/2022

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje  návrh směnit p.č.5855 v k.ú Horní Libina o výměře 221m2 a část
p.č. 3202/2 v k.ú. Horní Libina o výměře 2224m2 patřící Ing. *** ***, MBA za část p.č. 2106 v k.ú. Dolní
Libina o výměře 3328 m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11l/8Z/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina zamítá  návrh směnit p.č.5855 v k.ú Horní Libina o výměře 221m2 a část
p.č. 3202/2 v k.ú. Horní Libina o výměře 2224m2  patřící Ing.*** ***, MBA za část p.č. 2003/3 v k.ú. Dolní
Libina o výměře 3324 m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11m/8Z/2024 bylo schváleno.

13. Bezpečnostní zpráva Policie ČR

Starosta  uvedl,  že  v  materiálech  je  předložena  bezpečnostní  zpráva  o  nápadu  trestné  činnosti  a  stavu
veřejného pořádku ve služebním obvodě OOP Šumperk za rok 2023 a dále přehled o činnosti a dění v obci
Libina, v témže roce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina bere na vědomí bezpečnostní zprávu Policie Olomouckého kraje, územního
odboru Šumperk ze dne 7.2.2024 o nápadu  trestné   činnosti a stavu veřejného pořádku ve služebním
obvodě OOP Šumperk za období od 1.1.2023 do 31.12.2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/8Z/2024 bylo schváleno.

14. Různé
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Diskuze:
Stanislav Procházka se zeptal, co se plánuje s mostem u 1. máje. Údajně má být půl roku zavřený,

potom zase  ze vůbec ne, tak na co se mají občané připravit.
Mgr. Aleš skála odpověděl,  že most   se má rekonstruovat.  Je  to akce  správy silnic.  Bylo

jednání, ke kterému se obec  vyjadřovala. Nejprve měla  být úplná uzavírka 
skoro  půl  roku.  To  bylo  zamítnuto.  Bude   vytvořeno  mostní  provizorium
po celou dobu stavby. Rekonstrukce by měla začít  v druhé polovině roku.  Je
to opravdu stavba zhruba na půl roku. 

Ing. Jana Němečková požádala, aby se na hřbitově za  bránou po levé straně opravila  prohlubeň,
kde je v průměru 2 m kaluž když prší. občané jsou značně nespokojeni. A ještě
u kontejnerů je  nepořádek. Když to  vyvezou, pokud je to  vyvezeno pozdě, tak
odpad lidé hází kam je napadne. Když to  vývozci  vyvezou tak to neposbírají.
Opakovaně  upozornila na  kontejnery na odpad, které jsou špinavé. Požádala
aby se umyly. Dále se dotázala, zda se obec zapojí k pouti Sv. Jiří.  Dříve bylo
zvykem , že byly stánky  a na školní zahradě byly akce, které  zajišťovala
kulturní komise. 

Mgr. Jitka Zahradníková odpověděla, že s tím se nepočítá. Není to  v plánu kulturní komise. 
Ing. Jana Němečková takže obec  se nebude zapojovat. Řekla, že když se ptala Mgr. Zahradníkové

před několika měsíci, tak řekla, že se tomu nebrání.
Mgr. Jitka Zahradníková odpověděla,  že  nepřišel   požadavek  než  Ing.  Němečkové.  Když   osloví

stánkaře, tak nikdo nemá zájem sem jezdit, protože svátek sv. Jiří se  slaví
na spoustě jiných míst. 

Ing. Jana Němečková lidé jsou nespokojeni z toho, co všechno kulturní komise zrušila.
Mgr. JItka Zahradníková řekla, že zrušila zapojit se k pouti sv. Jiří, protože občané o to neměli zájem  a

zrušila  velikonoční  vajíčko, kdy dvacet dospělých běhalo kolem pěti dětí. 
Ing. Jana Němečková řekl, že na  velikonoční vajíčko rozhodně nechodilo pět dětí. 
Mgr. Jitka Zahradníková řekla,  že  byla  členem kulturní  a  školské komise a ví,  co to dalo práce

zorganizovat a ten zájem až tak velký nebyl. Navíc dnes  dělá  školka svoje 
akce, škola taky dělá své akce. Bylo to přeakcováno. Navíc  hodně  lidí odjíždí 
na velikonoční svátky. 

Ing. Jana Němečková požádalo  o  vyjádření Aranky Jarošové, která to pravidelně pořádal, jestli tam
chodilo 5 dětí. 

 

Aranka Jarošová odpověděla, že  na  velikonoční vajíčko za nich  chodívalo hodně dětí, třeba
celá škola. Třeba i příbuzní  co přijeli. Líbilo se jim to, že to  byla pěkná 
vycházka. Pokud byla  nepřízeň počasí, tak to bylo horší. Nezpochybňuje, že
komise má svoje akce, svoje priority. Do tohoto nevstupuje.  Možná  by bylo
dobré trošku popřemýšlet ke sv. Jiří, protože kostel sv. Jiří je tady dominanta a
je to i patron  obce. Pro starší generaci to mělo význam. Je to taková  historie,
kultura. Možná popřemýšlet, jak podpořit  faru.  Věří tom, že obec není tak
lukrativní pro stánkaře. Pro ně je lepší jít do měst, protože tam mají větší
tržbu.  Ve  městech je to  několik dní. Navrhla podpořit to nějakou atrakcí pro
děti. Třeba kolotoč nebo něco podobného. 

Mgr. Jitka Zahradníková uvedla, že tento požadavek přednese v kulturní a školské komisi. Je ochotna
se  spojit  s panem farářem a dohodnout se na příští rok, ale  letos opravdu ne.
Pan  farář ji neoslovil  ohledně nějaké spolupráce. 

Mgr. Jitka Zahradíková dodala,  že  je   nové  složení  kulturní  a  školské  komise  a  tito  členové  si
naplánovali plán určitých akcí a na to se budou soustředit. 

Ing. Jana Němečková řekla, že přijde do kulturní komise jako  zástupce  farnosti.
Mgr. Jitka Zahraníková odpověděla, že chce jednat s panem  farářem.
Bc. Lada Cinegrová požádala,  aby  obec  zajistila  vylovení  vnitřních  částí  odpadkových  košů

z jezírka v parku. 
*** *** řekla, že se jí nelíbí,  že  do kontejnerech u  hřbitova nosí občané odpad v

pytlích. Jsou tam pytle od cementu. To tam nepatří. U hřbitova je kamera, tak
by se mohlo zjistit, kdo to tam nosí.

Mgr. Aleš Skála přečetl pozvánku z Dolných Vestenic na 27.4.2024 , kdy mají hody a zároveň
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675. výročí obce. Odjezd  by byl  v pátek, kdy by byla návštěva Tatranské
Lomnice, poté přemístění do Dolných Vestenic a v neděli návrat. 

Také poděkoval organizátorům za  organizaci obecního plesu, který se moc
povedl. 

Starosta  poděkoval   přítomným  za  účast  a  ve  20.45  hod.  jednání  
zastupitelstva ukončil.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatel: Bc. Martin Baklík, Ing. Michal Kusý, DiS.   ............................................................
 
Starosta: Mgr. Aleš Skála   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 4. 3. 2024


